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PROTOKÓŁ Nr XL/17 

z nieplanowanej sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 21 lipca 2017 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

 

Początek obrad godz. 9.00 zakończenie godz. 9.40.  

Obecnych na sali obrad 10 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (nieobecni: radny Piotr Gwóźdź, radny 

Kazimierz Nowakowski, radna Marta Suhak-Ogłaza, radny Julian Polański, radny Władysław 

Wróblewski ).    

 

W obradach sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy – Stefan Zawierucha, 

Skarbnik Gminy - Krystyna Magda  

Obrady były nagrywane na dyktafon.  

 

Ad. 1 i 2 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów dokonała otwarcia obrad sesji              

i przywitała uczestników.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum,  

lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Ad.3  

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który przedstawia się następująco:             

 

Porządek obrad sesji:  

1/ Otwarcie obrad. 

2/ Stwierdzenie quorum. 

3/ Przedstawienie porządku obrad. 

4/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Marciszowie,  

 

5/ Zakończenie obrad sesji.  

 

Radny Mirosław Wolak  

Złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu – sprawy rożne.  

Rada jednogłośnie wyraziła zgodę na dokonanie zmian w porządku obrad.   

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie obrad. 

2/ Stwierdzenie quorum. 

3/ Przedstawienie porządku obrad. 

4/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Marciszowie,  

 

5/ Sprawy różne.  
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6/ Zakończenie obrad sesji.  

 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady oddała głos Wójtowi Gminy Marciszów, który podziękował 

radnym za przybycie oraz wyjaśnił, że zwołanie sesji nieplanowanej wynikło ze względu na 

konieczność podjęcia uchwały związanej z oświatą.  

 

Ad.4.  

Podjęcie uchwał w sprawach:  

a/ utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Marciszowie,  

 

Marta Jędrzejowska kierownik referatu Oświaty   

Również podziękowała radnym za obecność oraz omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 10  głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 2 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XL/199/17 

 

Ad.5.  

Sprawy różne.  

 

Wójt Gminy Stefan Zawierucha 

Poinformował, że chciałby aby na następnej sesji powołać uchwałą zakład i w związku z tym 

prosi, aby następna sesja odbyła się wcześniej.  Następnie Wójt przedstawił szczegóły wyroku. 

Poinformował również, że przez dłuższy czas był problem, ponieważ nie odpowiadali na 

wysłane pisma i w końcu odpowiedzieli, nie do końca z wolą współpracy. Następne prośby 

spowodowały, że podano członków komisji ze strony WPWiK i WZWiK. Po podaniu tych 

danych dalej nie odpowiedzieli na zaproszenie do rozmów na zasadzie współpracy. Wysłaliśmy 

kolejne pismo, od nas powołane są komisje i pierwsze spotkanie przedstawicieli komisji 

odbędzie w poniedziałek, natomiast na wtorek zaproszeni zostali przedstawiciele do rozmów 

na temat współpracy, zasad dostarczania wody hurtowo i ustalenia ceny hurtowej. Następnie 

Wójt omówił zakres prac powołanych zespołów inwentaryzacyjnych oraz przedstawił plany 

funkcjonowania zakładu. Na zakończenie Wójt poinformował, że na komisje sierpniowe 

zostanie przygotowany materiał, który zostanie szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

komisji.   

Skarbnik Gminy Marciszów  

Poinformowała o nieobecności na komisjach  w związku z zaplanowany urlopem  w przypadku 

zmiany terminu posiedzeń.   

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

Zaproponował, aby zamiast klasycznych komisji zrobić „brudną sesję”, bo i tak będzie to 

głównym tematem wszystkich posiedzeń.   

Marta Jędrzejowska kierownik referatu Oświaty   

Poinformowała, że jej i pani dyrektor Zespołu Szkół również nie będzie na Komisji Oświaty 

jeżeli jej termin zostanie przeniesiony na dzień 25.08.2017 r., ponieważ w tym czasie 

zaplanowana jest konferencja kuratoryjna.  

 

 



3 

 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

Poinformowała, że terminy posiedzeń tak zostaną zmienione, aby każdy z radnych nie musiał 

zrezygnować ze swoich planów.  

 

W dalszej części posiedzenia: 

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

Poinformował o spotkaniu sołtysów, które odbyło się w poprzednim tygodniu i podczas którego 

m.in. poruszana była sprawa trasy rowerowej, o której był mowa na poprzedniej sesji. Wstępna 

decyzja sołtysów jest taka, że poczynią wszelkie działania, aby 10% funduszu sołeckiego 

każdego sołectwa przeznaczyć na trasę rowerową, która obejmie teren całej gminy. Prosi 

radnych, aby wsparli tą inicjatywę na zebraniach wiejskich, na których będą 

rozdysponowywane fundusze sołeckie środki. W ramach tych 10% w każdej miejscowości 

będzie tablica informacyjna o każdej wiosce, będzie stojak na rowery oraz ławo-stół lub ławka.   

Następnie radny omówił szczegóły zaplanowanego projektu oraz przedstawił rozmowy, jakie 

przeprowadził z wiceprezesem PTTK Sudety Zachodnie, po których jest deklaracja tego pana, 

że są w stanie zrobić nam dokumentację na tą trasę rowerową, wytyczyć ją w terenie, umieścić 

tablice informacyjne i kierunkowe w tej kwocie. Jeżeli któreś sołectwo nie przeznaczy tej kwoty 

to trasa rowerowa ominie tą miejscowość.  

Radny Edmund Orzechowski  

Pyta czy również pomyślimy o nawierzchni dróg, przez które będą biegły trasy.  

Wójt Gminy Stefan Zawierucha 

Stwierdził, że może uda się te pieniądze pozyskać. W tym kontekście poinformował również, 

że kolejarze kolejny raz przysłali pismo a potwierdziliśmy, że chcemy przejąć linię Marciszów 

– Bolków, ale upierają się Polskie Linie Kolejowe, że to odbudują. Wójt będzie dalej drążył 

temat w Urzędzie Marszałkowskim, bo warto byłoby to przejąć tym bardziej, że są pieniądze.    

Ponadto rozstrzygnięty jest prawie przetarg na drogę w Sędzisławiu, na które wpłynęły różne 

oferty a jedna 30% niżej od oferty kosztorysowej. W związku z tym wysłaliśmy do tej firmy      

i pismo i czekamy na odpowiedz.  

Radny Andrzej Mitczak  

W imieniu mieszkańców Prypkowa poprosił Wójta o wysłanie pisma do Starostwa 

Powiatowego z prośbą o wykoszenie zarośniętych poboczy na drodze w kierunku Miedzianki.  

Wójt Gminy Stefan Zawierucha 

Odpowiedział, że zgłosi ten problem. Następnie poinformował o tym, że z powrotem zabrali 

nam most. Radykalnie zmienia się sytuacja, bo podwieszone rury są nasze i trzeba bardzo 

poważnie się nad tym zastanowić, czy nie przejmiemy tego mostu, żeby nie było tak, że ktoś 

przejmie ten most i będzie żądał dzierżawy za te rury. Również rozstrzygnięty został przetarg 

na sprzedaż zbiornika w Sędzisławiu za kwotę 611 000,00 zł i w związku z tym jest kolejny 

problem, że otrzymaliśmy pismo z prośbą o przedłużenie wpłaty o 3 miesiące.  

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

Zasygnalizowała, że jest problem z wodą, ponieważ w Wieściszowicach od dłuższego czasu 

ciśnienie wody jest beznadziejne.  

Wójt Gminy Stefan Zawierucha 

Wyjaśnił, że zakazano jakichkolwiek ruchów bez powiadomienia właściciela, czyli gminy a ci 

ludzie cały czas wykonują jakieś prace – odłączają Górny z Dolnym, przełączają studnie, 

zamykają studnie. Sędzisław miał również problemy z wodą . To zaczęło się tuż po wyroku        

i nie reagują na to jak zwraca się im uwagę.   

Radny Dawid Chęciński  

Poinformował, że krąży po gminie informacja, że Wałbrzych nie musi brać od nas wody.  
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Wójt Gminy Stefan Zawierucha 

W odpowiedzi przedstawił szczegóły spotkania w Wałbrzychu, na którym określone zostało na 

planszach zapotrzebowanie i wodę muszą brać, bo jest ona absolutnie niezbędna do życia.  

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

Przypomniała o dostarczeniu piasku na boisko do Wieściszowic.   

 

Ad.6. 

Zamknięcie obrad sesji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy godzinie o 9.40 

dokonała jej zamknięcia. 

 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodnicząca Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                    Jadwiga Adamczyk 

Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania  

wniosków unijnych  

 


